INVITATION   LETTER

邀请函

Dear Sirs/Madam:

尊敬的先生/女士:
On behalf of Huishan District Government and with my great honor I would like to extend my warmest invitation to you to attend the China Huishan Overseas Tanlent Forum to be held in Dusseldorf on Feb 17th ,2009.

我瑾代表惠山区人民政府诚挚邀请您参加我区2009年2月17日在杜塞尔多夫召开的中国惠山招才引智论坛。
You are particularly welcomed to attend the grandest event which provides such a great platform to get full knowledge about investment and business environment of China Huishan and an opportunity for exchange of business ideas and dreams to be realized after you have returned home with your overseas education and business background. This is a place where you might probably meet your future business partnership, your career supervisor who can give you a hand at your hard time of initial period of business, and Huishan Highest Governors here who could possibly give you great promise by providing the favorable policy and make your business more easier in China.

我们热烈欢迎你的光临，在这里你可以了解中国惠山的投资和商务环境，能够有机会和广大同仁交流商业理念和归国创业的宏伟理想。这里你可能有缘遇见今后事业创办的合作者，或者帮助你事业前进的导师，你可以见到中国惠山的政府决策者，他们会为你的归国创业提供最好的政策支持，他们的协助会使你的归国创业蒸蒸日上！

Lying in the hinterland of Yangtze Delta and positioned in the south of Jiangsu Province with Shanghai to the east, Nanjing to the west and Taihu Lake to the south and Yangtze River to the north, Huishan is among the Chinese areas with highest development, most flourishing economy  and greatest potential of comprehensive strength. Total area amounts to 327 square kilometers with population of 395,000 permanent residents.
无锡市惠山区位于长江三角洲腹地、江苏省南部，东临上海，西近南京，南靠太湖，北依长江，是当今中国经济最为发达、最富活力、最具发展潜力的地区之一。全区面积327平方公里，户籍人口39.5万人。

Huishan is a most important birthplace of ancient Wu Culture, modern Chinese national industry and commerce and contemporary township enterprises. Early in the 1980s, Huishan has been honored with “Top 100 overall strength cities and counties in China” consecutively for 3 years and known as “Kingdom of Township Enterprises” for it has taken initiative in developing township enterprises and consequently become famous for its strong economic strength.
惠山是古代吴文化的、近代民族工商业、当代乡镇企业的发源地。早在80年代，惠山就曾连续3年被誉为“全国中等城市综合实力100强”，近代中国乡镇企业的王国。改革开放以来，惠山在全国中等城市中率先发展乡镇企业，经济实力一直处于全国前列。

Huishan has already attracted many talents with overseas educational and business backgrounds who came back to China for running their companies. And most of them have already realized their dream of a booming business belonging to their own and thus simultaneously making great contribution to local economic blossom. Now they have boasted leadership in various industries like bio-technology and pharmaceutical, renewable energies like solar or wind turbine, software, etc in China or even the global business market.

惠山已经吸引众多海外归国人才留学创业，至今他们都已经拥有自己的辉煌事业，并为地方经济作出较大贡献。现在他们已经是国内外生物医药、新能源、软件研发等行业的领头羊。

This is the place where your idea of business is fulfilled, and your dream for future realized.

这里你的创业理念可以付诸实施，你期盼已久的梦想将会成为现实。

Zhang Yunchang 

Secretary of Communist Party Committee of Huishan District Government, 

Wuxi,China

张云昌

中共惠山区委书记

TIME: PM 15:00-16:30 Feb 17th,2009
时间：2009年2月17日下午15:00-16:30

PLACE: Dusseldor China Center

Königsallee 106 , 40215 Düsseldorf
地点：杜塞尔多夫中国中心

      国王大道106号，D-40215，杜塞尔多夫
Reply回执/报名表
(Fax: 0211-9388888-99, Email: jessica.dai@d-chinacenter.com)
2009 China Huishan Overseas Tanlent Forum    Attend□     Absence□

2009 中国惠山招才引智论坛    参加□     缺席□

Name/姓名: _________________________ 
Organization/Institute/University Name机构或学校名称：

_____________________________________________________________            

Occupation职务/专业：___________________________________________      


Tel：_________________________________________________________

Email:________________________________________________________

